
Vårdförbundet och SRAT anser det anmärkningsvärt att representanter inte fått vara delaktiga i 
framtagandet av handlingsplanen. Det är för oss otydligt vem som har tagit fram handlingsplanen då 
det inte redogörs. Vidare ser vi att den enda nya insatsen som föreslås i planen är att primärvårdens 
barnmorskor organisatoriskt ska tillhöra CFOG. Vi tror inte att detta kommer lösa dom problem som 
finns inom CFOG, vi ser snarare en risk med att barnmorskor väljer annan arbetsgivare. De övriga 
innehållet gällande åtgärder finns redan på plats inom cfog och har alltså inte haft önskad effekt. 

Vi ser vidare att en del i den handlingsplan som skickas till politiken finns flera faktafel om åtgärder 
som sägs pågå men som inte gör det. Även i brödtext undrar vi varför inte den egentliga anledningen 
till varför det är ett måste med två barnmorskor som minimum på en förlossningsavdelning uttrycks. 
Anledningen är förstås att för att kunna upprätthålla patientsäkerheten samt arbetsmiljölagar behövs 
det minst två barnmorskor. Inte enbart för att minska förlossningsskador. 


